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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline
2023-51 Raadsdebatten 13-09-

2023 12. Raadsbrief 
Actieplan 
basisvaardigheden 
gemeente Twenterand 
2023-2026

Wethouder Paters zegt toe 
te zullen navragen of het 
klopt dat het inderdaad 
gaat om 5% van 5500.

2023-50 Raadsdebatten 13-09-
2023 10. Sloop van het 
pand aan de Prinsenkamp 
35a

Wethouder Hof zegt toe de 
raad binnen een jaar te 
informeren over de 
aanbesteding van de 
bouwrijpe percelen en dat 
hij de raad vooraf 
informeert alvorens tot 
uitvoering van de plannen 
overgegaan wordt.

2023-49 Raadsdebatten 13-09-
2023 10. Sloop van het 
pand aan de Prinsenkamp 
35a

Wethouder Hof zegt toe de 
raad schriftelijk te 
informeren over de 
voordelen / bedragen die 
gepaard gaan met het 
slopen, het bouwrijp 
maken en het in de markt 
zetten van de  percelen 
door de gemeente, 
afgezet tegen het direct in 
de markt zetten van de 



Lijst toezeggingen d.d. 26-09-2023

Pagina 2 van 12

percelen en het slopen en 
bouwrijp maken aan de 
markt over te laten.

2023-48 Raadsdebatten 13-09-
2023 8. 
Woonwagenlocaties 
Twenterand

Wethouder Koster zegt toe 
schriftelijk terug te zullen 
komen op de vraag of het 
een wettelijke verplichting 
is om woon-werk-locaties 
voor woonwagenbewoners 
in te richten of is dat een 
vrije keuze?

2023-47 Raadsdebatten 12-09-
2023 7. Verordening 
nadeelcompensatie 
Twenterand 2023

Wethouder Koster zegt toe 
te willen kijken naar de 
vraag over de verordening 
infrastructuur.

2023-46 Raadsdebatten 12-09-
2023 4. 
Erfgoedverordening 
gemeente Twenterand 
2023

Wethouder Koster zegt toe 
aan te zullen geven 
wanneer de visie op het 
gemeentelijk cultureel 
erfgoed ter agendering 
aan de raad wordt 
aangeboden.

2023-45 Raadsdebatten 12-09-
2023 3. Vaststellen 
bestemmingsplan 
Zandwijk e.o.

Wethouder Koster zegt toe 
te zullen kijken of er 
adviezen van Het 
Oversticht zijn over dit 
plan en deze – indien 
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beschikbaar - toe te 
zullen zenden aan de 
raad.

2023-44 Raadsdebatten 12-09-
2023 1. Voorstel tot 
aankoop van Camping de 
Blekkenhorst voor 
huisvesting ontheemde 
Oekraïners

Wethouder Koster zegt toe 
op het moment dat de 
plannen voor het 
realiseren van 
opvangplekken concreter 
worden, de raad een 
raming te zullen 
toezenden van de te 
verwachten 
(transitie)vergoedingen 
vanuit het rijk t.o.v. de 
kosten.

2023-43 Raadsdebatten 12-09-
2023 1. Voorstel tot 
aankoop van Camping de 
Blekkenhorst voor 
huisvesting ontheemde 
Oekraïners

Wethouder Koster zegt toe 
dat -wanneer de 
spreidingswet er door 
komt- hij het initiatief zal 
nemen om de inwoners te 
betrekken en bijvoorbeeld 
in gesprek zal gaan met 
de plaatselijke belangen 
van de verschillende 
kernen en hen zal vragen 
mee te denken in de 
problematiek.
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2023-42 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt t.a.v. 
M42 toe - nadat de 
subsidie(/-fondsen)werver 
is geworven - de raad na 1 
jaar verder te zullen 
informeren via een 
raadsbrief en vervolgens 
zal e.e.a. worden 
meegenomen in de P&C 
cyclus (t.a.v. 
meerjarenraming). De 
opbrengst zal zoveel 
mogelijk gekoppeld 
worden aan ‘een 
economisch sterk 
Twenterand met een 
sociaal hart’.

Stand van zaken september:  Opstellen profiel en 
werving- en selectieprocedure wordt in gang gezet.

31-12-2023

2023-41 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt t.a.v. 
M39 toe nog dit jaar een 
onderbouwd raadsvoorstel 
over dienstverlening en 
veranderingen in de 
organisatie aan de raad te 
doen toekomen met 
daarin alle beschrijvingen 

Stand van zaken september:  Wordt aangeleverd voor 
einde 4e kwartaal 2023

31-12-2023
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inclusief alle financiële 
consequenties.

2023-40 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024

Wethouder Hof zegt toe 
extra aandacht te zullen 
gaan besteden aan de 
N341 en en de veiligheid 
daarop en het beleven van 
die veiligheid.

Stand van zaken september:  De N341 is een 
Provincialeweg. Bij de provincie is de vraag gesteld over 
de toenemend aantal verkeersbewegingen en de 
verkeersveiligheid op de N341. Zodra de Provincie heeft 
geantwoord zal de raad hiervan op de hoogte worden 
gebracht.

31-12-2023

2023-39 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024

Wethouder Hof zegt t.a.v. 
M40 toe de tarieven niet te 
zullen verhogen anders 
dan de inflatie.

Stand van zaken september:  De tarieven stijgen deze 
meerjarenbegroting (2024-2027) niet anders dan met 
inflatie. Het college stelt voor deze toezegging af te 
voeren.

2023-38 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024

Wethouder Hof zegt t.a.v. 
M38 toe in gesprek te 
zullen gaan met onze 
agrariërs en mensen in het 
buitengebied (t.a.v. de 
vormgeving  en 
ontwikkeling van het 
landelijk gebied), maar 
vraagt hiervoor wel meer 
en royaler tijd dan in de 
motie verwoord staat.

Stand van zaken september:  De gesprekken zijn 
gestart. Dit is een voortdurend proces.

31-12-2023

2023-36 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024

Wethouder Paters zegt 
t.a.v. M31 toe met een 
voorstel te willen komen 
hoe e.e.a. beleidsmatig 

Stand van zaken september: Deze toezegging wordt 
afgehandeld in samenhang met motie 31.

31-12-2023
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structureel geborgd kan 
worden.

2023-35 Raadsvergadering 18-07-
2023 3. Kadernota 2024

Wethouder Paters zegt 
t.a.v. motie M28 toe 
bereid te zijn om de 
diverse casussen intern te 
bespreken en indien nodig 
en waar dit nuttig kan zijn 
met de betrokkenen in 
gesprek te gaan, uiteraard 
met de 
‘winstwaarschuwing’ dat 
dat niet betekent dat het 
probleem dan opeens 
opgelost is.

Stand van zaken september:  Betreft casuïstiek sociaal 
domein. Een memo naar de raad met een toelichting 
d.d. 13 september 2023 is gereed en verzonden aan de 
raad. Het college stelt voor deze toezegging af te 
voeren.

26-09-2023

2023-32 Raadsdebatten 28-06-
2023 6.2. Tariefswijziging 
zwembadtarieven 2023 en 
2024

Wethouder Paters zegt toe 
terug te komen op de 
vraag: ‘We worden steeds 
afhankelijker van 
elektriciteit. Is hier 
rekening mee gehouden 
op het moment dat er 
storingen plaatsvinden wat 
het zwembad betreft?’

Stand van zaken: het volgende is op 7-7-2023 aan de 
griffie toegestuurd. Er is geen verschil in 
bedrijfszekerheid tussen een all-electric bad en 
conventioneel bad. Het verschil is dat voor een all-
electric bad een warmtepomp wordt gebruikt in plaats 
van een gasketel. Alle overige onderdelen van de 
installatie zijn ook voor een conventioneel bad 
elektrisch van aard. Bij stroomuitval zal zowel een 
warmtepomp als een gasketel niet functioneren. Een 
gasketel gebruikt namelijk een elektrische pomp om 
het verwarmde water rond te pompen. Het college stelt 
voor deze toezegging af te voeren.

26-09-2023
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2023-31 Raadsdebatten 28-06-
2023 6.2. Tariefswijziging 
zwembadtarieven 2023 en 
2024

Wethouder Paters zegt toe 
de raad te informeren over 
de SPUK-regeling.

Stand van zaken: het volgende is op 7-7-2023 aan de 
griffie toegestuurd. Het raadsbesluit van 30 juni 2020 
gaat uit van een volledige toekenning van de bijdrage 
op grond van SPUK-regeling.  Over 2020 en 2021 kon 
alle BTW worden teruggevorderd. Voor 2021 is € 122k 
gerealiseerd. Op basis van een voorschotbeschikking is 
in 2022 reeds € 943k gerealiseerd. Voor 2023 zijn nog 
geen bedragen bekend, maar de verwachting is dat alle 
BTW kan worden teruggevorderd. Stand van zaken 
september: het volgende is op 7-7-2023 aan de griffie 
toegestuurd. Het raadsbesluit van 30 juni 2020 gaat uit 
van een volledige toekenning van de bijdrage op grond 
van SPUK-regeling.  Over 2020 en 2021 kon alle BTW 
worden teruggevorderd. Voor 2021 is € 122k 
gerealiseerd. Op basis van een voorschotbeschikking is 
in 2022 reeds € 943k gerealiseerd. Voor 2023 zijn nog 
geen bedragen bekend, maar de verwachting is dat alle 
BTW kan worden teruggevorderd. Het college stelt voor 
deze toezegging af te voeren.

26-09-2023

2023-29 Raadsdebatten 27-06-
2023 1. Raadsbrief 
Adviesnota integratie 
medewerkers Sw indicatie 
bij buitendienst

Portefeuillehouder 
Broekhuizen zegt toe de 
raad (via 
portefeuillehouder Van der 
Ham) schriftelijk te 
informeren over de stand 
van zaken inzake de 
afhandeling van Soweco.

Stand van zaken september: De stand van zaken 
liquidatie Soweco zal via de berap worden 
gerapporteerd. Dit is afgestemd met het raadslid dat 
om de toezegging vroeg. Het college stelt voor deze 
toezegging af te voeren.

26-09-2023
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2023-27 Raadsdebatten 16-05-
2023 4. Vaststellen 
bestemmingsplan PH Hoek 
Blesdijk - De Wemekamp

Wethouder Hof zegt toe 
dat het schoolplein van 
Domino uitgebreid zal 
worden en tevens dat het 
(voetbal)veldje tegenover 
de Smithoek aan de 
andere kant van de weg 
De Wemekamp/Blesdijk 
echt word ingericht als 
voetbalveldje. Dit met 
instemming van beide 
scholen. De wethouder 
zegt tevens toe de raad op 
de hoogte te houden van 
de ‘verhuizing’ van de 
vleermuizen uit het 
voormalig Roelofspand.

Stand van zaken juli: - De verschillende plannen 
rondom de Smithoek en het pand Roelofs worden 
integraal opgepakt inclusief de communicatie. Plan van 
aanpak en planning is hiervoor in voorbereiding, 
inclusief communicatie en voorbereiding 
werkzaamheden pand Roelofs. - De tijdelijke 
vleermuiskasten zijn geplaatst in overleg met de 
Vereniging van Eigenaren van de Smithoek.  - Het 
monitoring van het uitvliegen van de vleermuizen 
gebeurt door een ecoloog. (vleermuizen kunnen uit het 
pand Roelofs vliegen maar er niet weer in). - De 
ontheffingsprocedure voor de vleermuizen loopt. 
Verwachting is bij positief afronden 
ontheffingsprocedure is in Q4. - De uitbreiding van het 
schoolplein van Domino is uitgewerkt en voorgelegd 
aan het bestuur van de school. Uitvoering zal z.s.m. 
plaatsvinden.  Stand van zaken september: Er wordt een 
datum geprikt voor een overleg met belanghebbenden, 
waaronder de ondernemersvereniging, en de gemeente 
om te komen tot een passende en lokale invulling.

31-12-2023

2023-24 Raadsdebatten 16-05-
2023 3. Quickscan 
Middendorpshuis Den 
Ham

Wethouder Hof zegt toe in 
gesprek te willen gaan 
met belangstellenden bij 
voorkeur in het 
Middendorpshuis.

Stand van zaken juli: Plan van aanpak is gemaakt en 
besproken met portefeuillehouder. Hierin is ook 
opgenomen een inloop middag/avond voor 
belanghebbenden in het Middendorpshuis. Opties en 
mogelijkheden worden uitgezocht.

2023-23 Raadsdebatten 16-05-
2023 3. Quickscan 

Wethouder Hof zegt toe 
dat het college vóór het 

Stand van zaken juli: Op dit moment is er een overzicht 
van al het vastgoed, vinden er veel overleggen plaats en 

31-12-2023
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Middendorpshuis Den 
Ham

eind van dit jaar met een 
visie op het gemeentelijk 
vastgoed zal komen, waar 
ook het Middendorpshuis 
onderdeel van zal zijn.

wordt er onderzoek gedaan naar de mogelijkheden van 
onze panden, in lijn met de routekaart voor 
verduurzaming. Daarnaast zijn we begonnen met het 
opstellen van de visie. Stand van zaken september: Er 
vinden nog steeds overleggen plaats en er wordt 
onderzoek gedaan naar de mogelijkheden van onze 
panden, in lijn met de routekaart voor verduurzaming. 
Daarnaast gaan we gestaag verder met het opstellen 
van de visie.

2023-22 Raadsdebatten 16-05-
2023 2. Raadsbrief 
Eindrapportage Onderzoek 
omwonenden kanaal 
Almelo-De Haandrik

Wethouder Hof zegt toe de 
input die het college gaat 
leveren aan de 
bemiddelaar (mevrouw 
Keizer) te delen met de 
raad.

Tussenstand: Het eerste gesprek met bemiddelaar mw. 
Keijzer heeft plaatsgevonden. Bemiddelingsproces 
loopt nog tot september 2023. Stand van zaken 
september: Het rapport van mw. Keijzer wordt in het 
najaar besproken in Provinciale Staten. Bij de uitwerking 
van het rapport zal de inhoud van de motie worden 
ingebracht.

31-12-2023

2023-18 Raadsdebatten 12-04-
2023 8. Beheerplannen 
groen en wegen 2022-
2026

Portefeuillehouder Hof 
zegt toe een beleidsnota 
over hondenuitlaatbeleid 
te zullen gaan opstellen.

Stand van zaken mei: Het actualiseren van de 
beleidsnota hondenuitlaatbeleid wordt opgepakt.   
Stand van zaken juli: op 13-6 is de raadsbrief door de 
griffie aan de raad verzonden. In Q4 wordt de 
gemeenteraad geïnformeerd

31-12-2023

2023-16 Raadsdebatten 12-04-
2023 7. Raadsbrief Regio 
Deal vierde Tranche

Wethouder Van der Ham 
zegt toe om voor de raad 
een informatieavond te 
beleggen met de Twente 
Board.

Stand van zaken mei: Informatieavond is gepland voor 
Q3 dit jaar.  Stand van zaken juli: Informatieavond is 
gepland op 18 september, programma is in 
voorbereiding. Hiermee is voldaan aan de toezegging. 
Het college stelt voor deze toezegging af te voeren. 
Stand van zaken september: De informatieavond die 

31-10-2023
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gepland was voor 18 september is geannuleerd. 
Aangezien er in de tussentijd twee regionale 
informatiebijeenkomsten over Twente Board zijn 
gepland, is aan het presidium voorgelegd of er nog 
behoefte is aan een raadsinfo.

2023-13 Raadsdebatten 11-04-
2023 2. Tweede advies 
Jongerenpanel

Wethouder Paters zegt toe 
het aanvullend onderzoek 
te willen doen met 
betrekking tot zaken als 
draagvlak, hoe, waar, 
kosten, onderhoud, 
zelfwerkzaamheid, 
ambitieniveau e.d. De raad 
wordt geïnformeerd over 
de uitkomsten van het 
onderzoek.

Stand van zaken mei: Vervolgafspraak met leden van 
jongerenpanel is gemaakt en staat gepland voor juni. 
Stand van zaken juli: Aanvullend onderzoek is gaande, 
input van jongerenpanel wordt hierin meegenomen. 
Begin kwartaal 3 is in hoofdlijnen het vervolgonderzoek 
afgerond. Stand van zaken september: Gesprek met 
jongerenpanel vindt op verzoek van leden 
jongerenpanel plaats in september. In hoofdlijnen is het 
eerste aanvullende onderzoek afgerond. Naar 
aanleiding van het advies van het jongerenpanel en de 
verzamelde informatie wordt het college gevraagd een 
standpunt in te nemen over de ambities met betrekking 
tot skatevoorzieningen in de gemeente. De raad zal 
geïnformeerd worden nadat het college een standpunt 
heeft bepaald.

31-10-2023

2023-12 Raadsdebatten 11-04-
2023 1. Wensen en 
bedenkingen concept 
Subsidieregeling 
jongerenwerk Twenterand 
2024 en 2025

Wethouder Paters zegt toe 
de uitkomsten van de 
onafhankelijke evaluatie 
onder de steakholders te 
zullen delen met de raad.

Stand van zaken mei: In de conceptsubsidieregeling is 
opgenomen dat de subsidieontvanger voor 1 oktober 
2024 en voor 1 oktober 2025 de resultaten van een 
onafhankelijk tevredenheids- en ervaringsonderzoek 
onder jongeren, ouders en organisaties waarmee wordt 
samengewerkt, aanlevert bij het college.  Stand van 
zaken juli: Zie tekst bij stand van zaken mei 2023.  De 

31-12-2025
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onafhankelijke evaluatie gaat pas spelen in het najaar 
van 2024.

2023-10 Raadsdebatten 07-03-
2023 3. Vaststellen 
bestemmingsplan Oale 
Bouw Westerhaar-
Vriezenveensewijk

Wethouder Koster zegt toe 
navraag te zullen gaan 
doen bij Rijkswaterstaat 
over de mogelijkheid van 
zonnepanelen op de 
geluidsschermen.

Mail met antwoorden van Rijkswaterstaat is op 17 
maart gemaild aan de griffie.  Opmerking presidium 
25-04-23: nog niet afvoeren, nadere info benodigd. 
Stand van zaken mei:  Het bestemmingsplan ‘Oale 
Bouw’ ligt ter inzage tm 15 juni. Ruim een week daarna 
(vanwege de postcyclus bij de Raad van State) is 
duidelijk of er beroep is ingesteld tegen het plan. We 
zullen de raad hierover informeren.   De nog te 
plaatsen geluidsschermen langs de N36 passen 
waarschijnlijk in het bestemmingsplan. Wanneer 
hiervoor een aanvraag omgevingsvergunning 
binnenkomt kunnen wij deze op ruimtelijke gronden 
niet weigeren.  Stand van zaken juli: Er is geen beroep 
ingesteld tegen het bestemmingsplan ‘Oale Bouw’ Het 
bestemmingsplan is daarmee onherroepelijk.  Stand 
van zaken september: Medio juli heeft het college een 
besluit genomen over deze toezegging. De 
gemeenteraad is middels een raadsbrief geïnformeerd. 
Het college stelt voor de toezegging af te voeren.

30-03-2023

2022-06 Raadsdebatten 02-02-
2022 8. Vaststellen 
bestemmingsplan en 
beeldkwaliteitsplan 
Zuidmaten-Oost, 2e 
herziening

Portefeuillehouder Koster 
zegt te zullen bekijken 
wat de mogelijkheden zijn 
van een andere ontsluiting 
van het bedrijf en zal vóór 
de raadsbehandeling op 

Stand van zaken mei: Op 17mei jl. Heeft met Reimink 
opnieuw een gesprek plaatsgevonden waarin een finaal 
voorstel is gedaan. Voor het zomerreces ontvangt de 
raad een raadsbrief waarin zij nader wordt 
geïnformeerd over de wijze van afdoening.  Stand van 
zaken juli: Reimink zal naar verwachting in juli reageren 

01-06-2023
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15 februari a.s. dat aan de 
raad kenbaar maken.

op het finale voorstel. Stand van zaken september:  
Begin juli 2023 is er een e-mailwisseling geweest. 
Daaruit bleek een verschil in standpunten. Op 
uitnodiging van de gemeente heeft er op 26 juli 2023 
een gesprek plaatsgevonden. Daarin is meegedeeld dat 
er helaas gestopt wordt met de onderhandelingen 
omdat de standpunten niet overbrugbaar zijn. 
Breekpunt is het niet-bedrijfsmatig gebruik van het 
bedrijf (m.u.v. personenauto’s) via de Schapendijk per 1 
januari 2025. Reimink zou zich hierover beraden. 
Reimink heeft nadien verzocht om een termijn tot 1 
september 2023 aan te houden voor het uitbrengen van 
een definitief standpunt. Op 6 september 2023 is een 
herinnering verstuurd omdat er niet is gereageerd door 
Reimink. Reimink heeft aangegeven dat men zo 
spoedig mogelijk na de vakantie van zijn adviseur (18 
september 2023 is de adviseur terug) met een reactie 
komt. Er volgt een raadsbrief waarin de raad nader 
wordt geïnformeerd.


